



NEW CD-Album (Mai 2025)

JAZANDO GUITAR DUO:
„From Beethoven to Hollywood“

Christoph Steiner: steel string
guitar (left channel)

Jost Edelhoff: nylon string guitar
(right channel)

Published by JB-live/
Galileo Music Communication
GmbH Label-Code 12661
Katalognummer GMV141

JAZZ MEETS CLASSIC & FILM

Über die CD

Das Jazando Guitar Duo, bestehend aus Jost Edelhoff und Christoph Steiner, hat mit seiner dritten CD-Veröffentlichung neben der Klassik nun auch Filmmusikthemen mit Jazz gemischt. Zu Themen aus Beethovens Sinfonien, Ravels Bolero und anderen klassischen Werken gesellen sich auf dieser CD Themen aus der Filmmusik von Cinema Paradiso, Forrest Gump, Harry Potter, West Side Story und anderen Filmen. Die typische Klangästhetik des Duos besteht aus geschmackvoll arrangierten Texturen für die verschiedenen akustischen Gitarren, die fast orchestral wirken und in Stimmung und Groove stets erfrischend sind. Eine Besonderheit des Duos sind die dialogischen, quasi sprechenden Improvisationen, die sich organisch aus den bekannten Werken entwickeln.

With their third CD release, the Jazando Guitar Duo, consisting of Jost Edelhoff and Christoph Steiner, have now mixed film music themes with jazz alongside classical music. Themes from Beethoven's symphonies, Ravel's Bolero and other classical works are joined on this CD by themes from the film music of Cinema Paradiso, Forrest Gump, Harry Potter, West Side Story and other films. The duo's typical sound aesthetic consists of tastefully arranged textures for the various acoustic guitars, which have an almost orchestral effect and are always refreshing in mood and groove. A special feature of the duo are the dialogic, quasi-speaking improvisations that develop organically from the well-known works.



Streaming the music for
Reviews on [Soundcloud](#)



Download the [Cover](#)
(Dropbox)

Download the [Booklet](#)
(Dropbox)

1. Allegro con brio (5th Symphony) 4:07 (Ludwig van Beethoven)
2. Love Theme - Cinema Paradiso 3:58 (Ennio Morricone)
3. Hedwig's Theme - Harry Potter 2:54 (John Williams)
4. Serenade No.13 - Amadeus 3:45 (Wolfgang Amadeus Mozart)
5. The Gael - Last of the Mohicans 3:23 (Dougie MacLean)
6. Tuyo - Narcos 3:00 (Rodrigo Amarante)
7. Allegretto (7th Symphony) - The King's Speech 2:38 (L.v. Beethoven)
8. Rocky Medley - Rocky 3:32 (Sullivan/Peterik/Bill Conti)
9. Speak softly love - The Godfather 4:01 (Nino Rota)
10. Reality - La Boum 3:58 (Vladimir Cosma/Jeff Jordan)
11. Bolero - 10 3:23 (Maurice Ravel)
12. Waltz No.2 - Eyes Wide Shut 3:14 (Dmitri Schostakowitsch)
13. Swan Lake - Billy Elliot 2:40 (Pjotr I. Tschaikowski)
14. Forrest Gump Suite - Forrest Gump 3:41 (Alan Silvestri)
15. I wanna be like you - The Jungle Book 2:06 (Sherman/Shermann)
16. Pavane - The Dark Knight Rises 5:55 (Maurice Ravel)
17. Siciliana 3:55 (J.S. Bach)
18. Somewhere - West Side Story 3:46 (Leonard Bernstein)

Total: 64:35

© 2025 produced by Jost Edelhoff & Christoph Steiner

published by JB-live UG, distributed by Galileo Music Communication



Katalognummer: GMV141



JAZANDO GUITAR DUO From Beethoven to Hollywood

